
 

fællesareal ved spejdergrunden som vi arbejder på at få løst.

tilslutning til denne.

 

Vi havde den 20 Nowember 2016 et møde med beboerne 9 til 15 i 

fællesarealet uden for deres grunde hvilket resulterede i at der bliver 

fældet træer samt fjernet beplantning ind mod hækken til deres grunde

arbejdet vil blive udført i foråret 2017.

Vi har på nuværende endnu en sag vedrørende ødelagt rækværk på vores 
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Bestyrelsen blev valgt på generalforsamlingen den 09.03.2016.

   

Sommer- vejfest blev afholdt den 13.08.2016. og som de andre år var der rimelig
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Bestyrelsens beretning.

09.03.2016 - 15.03.2017.
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Torben Hansen

I det forløbne år er der blevet afholdt 3 bestyrelsesmøder.

Vi vil derfor opfordre til, at hvis man ser noget blive ødelagt af vores 

fællesarealer at man retter henvendelse til bestyrelsen med evt. navn 

på skadevolder.

Vores sag vedrørende stenmuren er blevet afklaret og endte med at vi  

generalforsamlingen.

SekretærOle Frederiksen

selv kom til at betale for skaden.


